

國立臺灣師範大學【_____舍】特殊寢室申請書

Application Form for Temporary Injury/Illness Room in NTNU Dormitory

系別 Dept.		學號 Student ID	
姓名 Name		手機號碼 Phone Number	
寢室床號 Room Number and Bed Number	—	特殊寢室寢床號 Room and Bed Assignment for Injury/Illness	—
申請原因 Reason for Application			
檢附證明文件 Required Documentation	☐ 醫院診斷證明書 Certificate of Diagnosis ☐ 其他 Others		
申請起迄時間 Application Period	自 年 月 日 至 年 月 日 yyy/mm/dd to yyy/mm/dd		
專責導師/系所助教 Student Advisor / TA			
學生住宿服務中心 Student housing			

注意事項 特殊寢室使用說明：

- 一、提供短期肢體受傷或因病而致行動不便者使用，申請須檢附醫院診斷證明書。
- 二、每次申請暫以同意進住一個月為限，如身體未能復原，應再提出申請。如短期無法復原者，註銷原床位。
- 三、因傷病申請特殊寢室者，不得晚歸及將新申請寢室當作聚會場所者，凡違反者，取消該寢住宿資格。

Important Notes Injury/Illness Room Instructions:

1. The room is provided for individuals with temporary physical injuries or mobility impairments due to illness. An official medical certificate from a hospital must be submitted with the application.
2. Each application is approved for a maximum of **one month**. A new application must be submitted if the individual's condition has not improved. If recovery is not expected in the short term, the original bed space will be canceled.
3. Applicants for the special room due to injury or illness are not permitted to return late or use the room as

a gathering place. Any violations of these rules will result in the cancellation of accommodation privileges.